



Referat af hovedbestyrelsesmøde Tirsdag 5. december 2023, kl. 19.00

Tilstede: Peter, Jens, Jeanette, Marina, Jesper, Ole, Kristina,
Ref: Gitte

1. Underskrift af referater (19/9 og 24/10)

Kristian mangler d. 19 sep + 24 okt.
Kage, gløgg og æbleskiver v. Gitte

2. Update fra finansministeriet

- Status 2023 til nu ved Kenneth: Der er møde med Conventus i morgen.
Har vi fået "kirke- penge" ? – Jens undersøger.
Aktivitetstilskud ? – Har vi fået det?
Bank – Handelsbanken købt af Jyske Bank, som dermed er vor bankforbindelse.
Der skal ryddes op i hvem der har adgang til konti- Kenneth fixer.
- Årsregnskab
 - Bogføring afdelinger
 - Hvem bruger Conventus
Der er møde med Conventus i morgen på zoom
 - Opbygning af Conventus (hovedafd. og underafd.)
 - Deadlines
 - 2023 regnskaber afleveres til revisorer senest mandag 22/1/24
 - 2023 regnskaber retur fra revisorer senest søndag 4/2/24
- 2024 budgetter afdelinger + hovedforening – er gennemgået.
- Mangler budget fra gymnastik.

3. Update fra afdelinger

Jens Fodbold 16/12 – U8 stævne afholdes (indendørsfodbold) ca. 40 børn.
2 tennisspillere har spurt på lørdags tid – kl 8-10. De kommer til at høre under badminton.
Fitness Jeanette– 13 og 14 januar på landsplan er der Fitness try day.
Badminton Marina : Juleafslutning d. 18/12 Marina efterlyser et mobilnr. Peter og Jeanette tager aktion.
Der er iskoldt i hallen og gulvet er møg beskidt. Peter undersøger. Der indkøbes et termometer som sættes op i hallen .
Håndbold Jesper: efterlyser nøgle til nøglebox – der laves ny nøgle – og koden ændres. Jesper gør noget.
Hvornår fjerner de harpiks næste gang (Peter undersøger)
Hoppeborg – hvad koster sådan en ? Pris mellem 16000 og 20000 – Peter taler med Kristian.
Løb Kristina: Vintertræning og styrketræning.

Ole efterspørger tider for koldhallen, hvornår er den i brug? – Jens får den lavet.

4. Struktur for PR & kommunikation

Forslag om at få en fælles struktur for alle afdelinger.
Der skal laves en arbejdsgruppe hvor der laves et forslag til hvor vi skal hen - .Ole vil gerne lave et udkast.
På som pkt. næste gang.
Der skal lægges datoer ud for generalforsamlinger på SOME

5. Siden sidst



- Rengøring hal - Rengøring – håndbolden har opgaven
 - Maskine _- den er indkøbt – den skal stå i markedsrummet , der bliver sat en dør i ind til hallen.

Papir til fjernelse af harpiks – hvor er det ?

- Dilettant 2024 (fre. 22/3 & lør. 23/3)- vi mangler teknikere – 2 stk. hvem vil?
- Multibane skolegård – ansøgning byggetilladelse
Peter søger

6. 2024 generalforsamlinger

- Status bestyrelser
Hvem er på valg? Spørg ude i afd.
- Budgetter
- Traktement???

7. Klubhus

Morten er projektleder – skulle lave en tegning , han har nu fået uge.
Plan B er at finde en der kan lave nogle streger.

8. Evt.

- Næste møde d. Tirsdag d. 16/1 kl 18.57
- Måske skal der findes en ny struktur – måske skal hele bestyrelsen ikke være samlet hver gang?

Underskrifter :

Peter:

Ole:

Jeanette:

Marina:

Kenneth:

Jesper:

Kristina:

Jens:

Gitte: